
Spotkanie z MAGIKIEM

Odwiedził nas Kacper Bogulewski – iluzjonista.
Czy było fajnie? Było SUPER!!!

https://www.facebook.com/profile.php?id=100082959561628

